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Protokół z XXXV posiedzenia Rady Dzielnicy Sławin w dniu 09.05.2022 r. 
 

Miejsce posiedzenia: Zespół Szkół nr 12 ul. Sławinkowska 50 w Lublinie. 
Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 18.45 
Przewodnicząca obrad: M. Pietrzela 
Protokolant obrad: M. Tarkowska 
 
Przyjęty porządek obrad:. 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXXIV Posiedzenia Rady w dniu 04.04.2022 r. 
4. Informacja o działaniach Rady między posiedzeniami i o otrzymanej 
korespondencji. 
5. Zapewnienie bezpieczeństwa i utrzymania porządku na terenie dzielnicy: 

 akcja wiosennego sprzątania dzielnicy; 

 interwencje i sprawy bieżące.  
6. Zaopiniowanie projektów budżetu obywatelskiego dotyczących Dzielnicy Sławin. 
7. Propozycje Rady Dzielnicy do projektu budżetu miasta Lublin na rok 2023.  
8. Wolne wnioski i zapytania. 
9. Zakończenie posiedzenia. 
 

Przebieg posiedzenia: 

Ad 1. Przewodnicząca otworzyła posiedzenie Rady Dzielnicy wypowiadając formułę: 

„Otwieram obrady Rady Dzielnicy Sławin”. Następnie na podstawie listy obecności 

stwierdziła, że w tym momencie w posiedzeniu uczestniczy 10 członków Rady 

Dzielnicy, co stanowi wymagane quorum. Lista obecności członków Rady (zał. nr 1).  

 

Ad 2. 

Przewodnicząca odczytała przekazany porządek posiedzenia i zadała pytanie, czy 

są propozycje zmian. Uwag nie było. Przewodnicząca poddała pod głosowanie 

zaproponowany porządek obrad. Został przyjęty jednogłośnie (10 głosów za). 

Ad 3. 

Przewodnicząca zadała pytanie czy są uwagi do projektu protokołu z posiedzenia 

Rady Dzielnicy Sławin nr z XXXIV w dniu 04.04.2022 r. Nikt nie zgłosił uwag. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt protokołu. Protokół został przyjęty 

jednogłośnie (10 głosów za przyjęciem). 

Ad. 4. 

Przedstawił przewodniczący Zarządu R. Osiak: 

 przekazano Stanowisko RD Sławin z dnia 4.04.2022 r. w sprawie Wniosku spółki 

Interbud Lublin S.A. o przystąpieniu do sporządzenia zmiany mpzp m. Lublin w 

obszarze położonym przy ul. Relaksowej (działki 102/7 i 104/19, obręb 32, ark. 2) 

do Z-cy Prezydenta Miasta, wydziałów UM, radnych RM, Spółki Interbud. 

 odbyła się sesja RM Lublin na której przyjęto Uchwały o zamianie gruntów                   

pomiędzy miastem a spółką Interbud Lublin S.A, w wyniku czego miasto                         
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i mieszkańcy osiedla Botanik pozyskali tereny publiczne w tzw. pierwszej dolinie. 

Ponadto RM zaakceptowała darowiznę od tej Spółki kolejnych dwóch działek 

(jednej w pierwszej dolinie, jednej w drugiej - obok miejsca po zlikwidowanej 

siłowni zewnętrznej). Interbud rozebrał też ogrodzenie wokół tego terenu.  

Przewodnicząca Rady i przewodniczący Zarządu poinformowali o przebiegu 

burzliwej dyskusji na posiedzeniu Rady Miasta oraz o istotnym wsparciu w 

dyskusji w sprawie przyjęcia tych uchwał przez radnych J. Mach i S. 

Brzozowskiego. Rada zdecydowała o wysłaniu pisma z podziękowaniem w 

imieniu Rady Dzielnicy Sławin i mieszkańców do Przewodniczącego Rady Miasta. 

 złożono pismo w sprawie dzików na osiedlu Botanik do Wydziału Ochrony 

Środowiska UM.  

 otrzymano odpowiedź na to pismo z WOŚ UM w którym podano, że ilości 

odławianych dzików w Lublinie (54 szt. w 2021r, 12 szt. w 2022 r, w odłowni przy                         

ul. Relaksowej 0 szt. - prawdopodobnie z uwagi na bliskość budynku i 

jednoczesne stosowanie środków odstraszających), w użyciu 9 odłowni, 

poinformowano o bezpłatnych środkach odstraszających i podano osobę do 

dalszego kontaktu.  

 odbyła się Akcja posprzątajmy Lublin. Informacje w p.5  przedstawi koordynator 
akcji w dzielnicy M. Tarkowska. 

  etap 1-szego wyłożenia projektu mpzp  przy ul. Północnej (dz. Czechów Pd.). 
Z uwagi na istotność przebiegu ścieżki rowerowej wzdłuż al. Solidarności                 
dla naszej dzielnicy przewodniczący Zarządu uczestniczył w dyskusji publicznej          
w UM,  kontaktował się z projektantem z Wydziału Planowania ds. 
komunikacyjnych i wiodącym, osobą opiniującą z  ZDIM i członkami RD Czechów 
Południowy, złożył Wniosek do projektu mpzp. 

 wnioski do przygotowywanych projektów  mpzp dla 8 obszarów publicznych, w 
tym obszarów w bezpośrednim sąsiedztwie Ogrodu Botanicznego przewidzianych 
do jego powiększenia – obszaru przy ul. Warszawskiej pomiędzy ul. 
Sławinkowską a ul. Uroczą oraz przy ul. Sławinkowskiej (za Okręgową Stacją 
Chemiczno-Rolniczą). 
Przewodniczący Zarządu konsultował się z członkami Zarządu Dzielnicy, odbył 
wizję lokalną z p. Z. Rzączyńską i B. Krzowską, rozmawiał z projektantem                   
z Wydziału Planowania, złożył Wniosek. Będzie też możliwość złożenia uwag               
w trakcie dalszych prac planistycznych. 

 opublikowano listę projektów złożonych w ramach budżetu obywatelskiego na rok 

2023, w tym dotyczących naszej dzielnicy Temat będzie kontynuowany w p. 6. 

 ukazała się w prasie informacja o negatywnej decyzji UM w sprawie wydania 

warunków przez UM dla planowanej inwestycji budynków wielorodzinnych przy        

ul. Sławinkowskiej 7c (obok Ogrodu Botanicznego). 

 ukazała się w prasie informacja o unieważnieniu przetargu na budowę 

brakującego odcinka ścieki rowerowej wzdłuż al. Solidarności pomiędzy rondem 

Pileckiego a ul. Mineralną (Będzie ogłoszony kolejny przetarg). 

 aktualizowano strony internetowe dzielnicy, część informacji będzie jeszcze 

zamieszczona. 
 

Do posiedzenia dołączyła p. Z. Rzączyńska. 
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Ad.5 

 Akcję Sprzątamy Sławin – omówiła M. Tarkowska – udziałem w akcji było 

zainteresowanych tylko kilkunastu mieszkańców i członków rady dzielnicy, którzy 

zebrali śmieci w dwóch zespołach: na osiedlu Sławin i na osiedlu Botanik.  

Duże zaangażowanie było zastępu harcerzy, którzy zebrali śmieci obok                      

ul. Skowronkowej; 

 w drugiej dolinie jest dużo gruzu i śmieci (dywan) – G. Orłowski zgłosi to do 

Straży Miejskiej; 

 G. Orłowski ponownie przypomniał o zorganizowaniu wizji lokalnej                         

dotyczącej organizacji ruchu drogowego na ul. Relaksowej, Zielonego Wzgórza         

i Wędrownej (wspólnie z radnymi miasta Lublin). 

 

Ad. 6. 

Projekty dzielnicowe do zaopiniowania przedstawił przewodniczący Zarządu R. 

Osiak. 

To 5 dotyczących wyłącznie terenu dzielnicy Sławin i jeden zlokalizowany na granicy 

dzielnic Czechów Pd. i Sławin (zgłoszony z dzielnicy Czechów Pd.). Są to projekty: 

D-7   Budowa sygnalizacji świetlnej z przyciskami dla przejścia pieszo-rowerowego 

         przez ul. Sławinkowską obok Zespołu Szkół nr 12 (wycena autora 350 tys. zł) 

D-20 Aktywne przejście dla pieszych przez ul. Sławinkowską przy Zespole Szkół nr 

12  (wycena autora 100 tys. zł) 

D-16 Remontujemy ulice na Sławinie – ulica Skalista (wycena autora 250 tys. zł) 

D-18 Miejsce relaksu dla psów i ich właścicieli – Pora Azora (wycena autora 14 tys. 

zł) 

D-77 Wybieg; dla czworonogów i człowieków (wycena autora 350 tys. zł) 

D-74 Światełko w tunelu (wycena autora 200 tys. zł). 

 

Po dyskusji postanowiono pozytywnie zaopiniować projekty D-7, D-20, D-16 i D-77, 

negatywnie D-18 oraz nie opiniować projektu D-74. 

Wniesiono też następujące uwagi do ujęcia w opinii Rady: 

 D-7 i D-20 dotyczą tego samego przejścia pieszo-rowerowego, ale rozwiązanie 

zaproponowane w D-7 jest bardziej korzystne. 

 D-16 – jest to jedna z ulic o bardzo złym stanie nawierzchni i uczęszczana przez 

mieszkańców (m. in. zlokalizowana tam jest poczta i sklep budowlano-

ogrodniczy). 

 D-18 - opinia negatywna m.in. z powodu przeznaczenia tej nieruchomości na 

budowę parku linowego i skweru w ramach wybranego wcześniej do realizacji 

projektu budżetu obywatelskiego. Już w tym roku, po zakończeniu procedury 

zamiany gruntów z firmą Interbud, pojawi się możliwość dojazdu do tej 

nieruchomości, co umożliwi realizację tamtego projektu.  

 D-77 – projekt obejmuje wybieg dla psów (zgodnie z zapisami mpzp), ale też tor 

przeszkód, trasę spacerową i hot spot obok istniejącej siłowni zewnętrznej. Jest 

to projekt dostosowany do miejsca, ale raczej z uwagi na zakres powinien objąć 

też 3 sąsiadujące działki gminy Lublin od strony zachodniej (nr 94/4; 94/3 i 94/16). 
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 D-74 – nie opiniowano z uwagi, że został ujęty w sąsiedniej dzielnicy, ocena 

pozytywna, kosztorys przeszacowany. 

 

Ad. 7. 

Wstępne propozycje Rady Dzielnicy Sławin do budżetu miasta Lublin na rok 2023 

(sporządzone w oparciu o propozycje RD na rok 2022) przedstawił przewodniczący 

Zarządu Dzielnicy R. Osiak. Następnie przystąpiono do dyskusji. 

Należy przeredagować priorytety – Koncepcję zagospodarowania ograniczyć do 

pierwszej doliny, uwzględnić dojazd w celu umożliwienia realizacji parku linowego i 

późniejszego remontu boiska, zgłosić budowę ul. Sławinek (w celu zwiększenia 

szans na realizację tej inwestycji) a usunąć inwestycje w trakcie realizacji (budowa 

ulic Skowronkowej i Zelwerowicza) – R. Osiak, M. Pietrzela, inni członkowie RD. 

Przy przygotowywaniu koncepcji pierwszej suchej doliny można tez wykorzystać 

koncepcję przygotowaną przez firmę Interbud (M. Olszewicz – Wątorska).  

Ad. 8. 

 Przewodnicząca Rady M. Pietrzela poinformowała, że realizowany będzie projekt 

pn. Aktywny Lublin. Aktywne pokolenie. Uzgodniono, że mieszkańcy dzielnicy 

Sławin będą uczestniczyć w formie aktywności sportowej fitness. Zajęcia                    

w miesiącach letnich będą się odbywały dwa razy w tygodniu po 45 minut. 

 Uzgodniono, że w czerwcu przed kolejnym posiedzeniem Rady Dzielnicy Sławin 

dyżur będzie pełniła M. Tarkowska i D. Wójcik. Informację o dyżurach w siedzibie 

RD należy zaktualizować na stronie internetowej i na FB. 

 

Ad. 9. Przewodnicząca Rady M. Pietrzela stwierdziła wyczerpanie porządku 

posiedzenia Rady Dzielnicy Sławin i zamknęła posiedzenie o godz. 20.15 

 

Protokółowała: Monika Tarkowska    (-) 

 

Załączniki: 

1).   Lista obecności członków RD Sławin na XXXV posiedzeniu w dniu 09.05.2022 r. 

2).   Opinia o projektach BO dotyczących dz. Sławin 

 

Protokół zatwierdzony w dniu 6.06.2022 r. 
Przewodnicząca Rady 
     Dzielnicy Sławin 

                  (-) 

   Małgorzata Pietrzela 

 


